
Protokół Nr 5/2012
posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 
w dniu 14 maja 2012 r.

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia komisji Edukacji Rady Powiatu 
Nowosądeckiego.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
rozwiązania Zespołu Szkół w Złockiem.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Złockiem.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
zmiany siedziby Technikum w Złockiem.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
likwidacji  Licem  Profilowanego,  Uzupełniającego  Liceum  Ogólnokształcącego  i 
Szkoły Policealnej w Zespole Szkół im. Świętej Kingi w Łącku.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
likwidacji  II  Liceum  Ogólnokształcącego,  Licem  Profilowanego,  Technikum 
Uzupełniającego i Szkoły Policealnej w Zespole Szkół Zawodowych im. Stanisława 
Staszica w Grybowie.
8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
likwidacji  Liceów  Profilowanych,  Szkół  Policealnych,  Uzupełniającego  Liceum 
Ogólnokształcącego i Zasadniczej Szkoły Specjalnej w Starym Sączu.
9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  i  Liceum  Profilowanego  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej.
10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Zawodowych im. Świętej Kingi w 
Podegrodziu.
11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
likwidacji  Uzupełniającego  Liceum  Ogólnokształcącego  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Władysława St. Reymonta w Tęgoborzy.
12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
likwidacji  Liceum Ogólnokształcącego  w  Zespole  Szkół  i  Placówek  w  Piwnicznej 
Zdroju.
13. Zapoznanie  z  wybranymi  obiektami  sportowymi  na  terenie  Powiatu 
Nowosądeckiego:

a) Lodowisko-rolkowisko w Chełmcu
b) Stadion LKS Gród Podegrodzie
c) Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu
d) Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu         
e) Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej Curie w Starym Sączu

14. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
15. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.1.
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i przywitał wszystkich przybyłych.
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W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji oraz zaproszeni goście:
Maria Jabłońska - Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia.
Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty.

Ad.2.
Przewodniczący Komisji  Stanisław Mrzygłód poddał  pod  głosowanie  protokół  
Nr 4 z dnia 26 marca 2012 r.
Protokół  został  jednogłośnie  przyjęty  i  podpisany.

Ad. 3.
Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska 
przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie rozwiązania 
Zespołu Szkół w Złockiem. 

Pani  Maria  Jabłońska  poinformowała,  iż  dopełniono  obowiązku  i  poinformowano 
uczniów, rodziców, grono pedagogiczne, a Małopolski Kurator Oświaty przedstawił 
pozytywną opinię w sprawie rozwiązanie Zespołu Szkół w Złockiem.
Mienie ruchome, należności i zobowiązania rozwiązanego Zespołu Szkół w całości 
zostaną przejęta przez Technikum w Złockiem.
Zespół  Szkół  w  Złockiem  funkcjonował  w  budynku,  który  był  wynajmowany  od 
Urzędu  Miasta  i  Gminy  Muszyna.  Obecnie  budynek  ten  został  sprzedany  przez 
gminę Muszyna i  dlatego planuje się przeniesienie Technikum do obiektu Liceum 
Ogólnokształcącego w Muszynie. 
Członek  Komisji  Andrzej  Gancarz  zasugerował  czy  nie  lepiej  byłoby  utworzyć  w 
Muszynie  placówki  pod  nazwą  Zespół  Szkół  Ponadgimnazjalnych  z  jednym 
dyrektorem, oraz zwrócił się z pytanie jak będzie wyglądała organizacja pracy w LO 
w Muszynie.
W odpowiedzi Pani Maria Jabłońska wyjaśniła, iż obecnie w LO w Muszynie będą 2 
szkoły  z  2  dyrektorami.  Pierwszy  rok  będzie  rozpoznawczym  jak  będzie  się 
kształtowała  sytuacja  po  nowej  organizacji  w  placówce.  Obserwuje  się  spadek 
młodzieży  ze  względu  na  niż  demograficzny  i  nie  wiadomo  jak  będzie  się 
kształtowała sytuacja w Technikum w Złockiem dodała Pani Maria Jabłońska. Jeżeli 
w przyszłości nie będzie zainteresowania tym typem kształcenia to powoli zostanie 
przeprowadzony  proces  likwidacyjny.  Pani  Maria  Jabłońska  poinformowała,  iż 
sprawy finansowe reguluje porozumienie i umowa pomiędzy dwoma dyrektorami. 
Kadencja dyrektorska Mirosławy Hadały Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. 
Jana Kochanowskiego w Muszynie upływa w 2013 r. Pani Izabela Łabuś Dyrektor 
Zespołu Szkół w Złockiem jest 2 lata po konkursie na stanowisko dyrektora jednostki. 
Dyrektor powoływany jest na 5 lat. Nauczyciele zatrudnieni w Technikum w Złockiem 
będą  mieli  zatrudnienie  w  przeniesionym  Technikum  zgodnie  z  zatwierdzonym 
arkuszem  organizacyjnym.  Pan  Andrzej  Gancarz  zasugerował,  iż  nauczyciele 
przejdą do nowej placówki na postawie art. 22 karta nauczyciela w myśl, którego 
„organ prowadzący szkołę może nałożyć na nauczyciela obowiązek podjęcia pracy w 
innej szkole lub szkołach i na tym samym lub - za jego zgodą - na innym stanowisku, 
w celu uzupełnienia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych lub opiekuńczych w wymiarze nie większym niż 1/2 obowiązkowego 
wymiaru zajęć. W wypadku niewyrażenia zgody nauczyciel otrzymuje wynagrodzenie 
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za  część  obowiązkowego  wymiaru  zajęć”.  Pan  Antoni  Poręba  przyznał,  iż 
przeniesienie Zespołu Szkół ze Złockiego do Muszyny jest lepszym rozwiązaniem, 
niż przeniesienie go do Krynicy-Zdroju.
Przewodniczący komisji Stanisław Mrzygłód uznał, że funkcjonowanie 3 dyrektorów 
w jednym budynku może być uciążliwe.
Wiceprzewodniczący komisji Antoni Poręba po raz kolejny wyraził pogląd, iż radni 
muszą podejmować uchwały,  które narzucane są przez ustawodawcę tj.:  ustawa, 
obliguje,  i  trzeba się  do  niej  dostosować  w  kontekście  powiatu  nowosądeckiego. 
Natomiast  działania  powyższe  powodują,  iż  odbiór  społeczny  samorządu  jest 
niekorzystny.  Pan  Antoni  Poręba  poinformował,  iż  omawiane  na  jednym  z 
poprzednich posiedzeń komisji i będące przedmiotem obrad Sesji przekształcenie z 
2  letniego  na  3  letni  cykl  nauczania  w  zespołach  szkół  nie  został  odpowiednio 
przedstawiony w mediach.  Szkoły  zawodowe dwuletnie,  zostały przekształcone w 
trzyletnie, co spowodowało, że szkołom tym nie można było zmienić nazewnictwa, 
tylko  przyjąć  uchwałę  likwidującą.  Natomiast  w  mediach  przekazane  zostały 
informacje, że Radni likwidują szkoły zawodowe. Faktem jest to, iż podejmowane na 
sesji sprawy szkół są wynikiem ustawy, które podejmuje Sejm RP. Również w wyniku 
ustaw i  reformy oświaty  nie  nastąpił  nabór  już w 2011 r.,  do tych profili  szkół  z 
przyczyn, jakim jest brak chętnych oraz ze względu na wymóg ustawowy. 
W  związku  z  powyższym  Pan  Antoni  Poręba  zwrócił  się  z  prośbą,  aby  dać  w 
mediach  odpowiedni  sygnał,  iż  potrzeby  programowe  zostały  zmienione,  a 
podejmowane uchwały dotyczące likwidacji, zostały narzucone z jednej strony przez 
ustawodawcę, z drugiej spowodowane są brakiem naboru i niżem demograficznym. 
Radni  wyrażają  protest  przeciwko  działaniom  ustawodawcy,  ponieważ  Rada 
podejmując  tematy  ze  sfery  np.,  edukacyjnej,  zmuszona  jest  wypełnić  obowiązki 
wynikające z ustawy, która jest wyżej aniżeli uchwała.
Członek  komisji  Wiesław  Pióro  przypomniał,  iż  na  sesji  w  lutym  Starosta 
Nowosądecki zobowiązał się, iż zostanie przygotowane stanowisko o oświacie, które 
zostałoby skierowane m.in. do Ministerstwa Edukacji Narodowej, jednakże działania 
powyższe zostały odłożone. 
Pani  Maria  Jabłońska  Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu 
poinformowała,  iż  temat  powyższy  był  przedmiotem  forum  samorządowego  na 
Związku Powiatów Polskich. Samorządy miały przygotować listę nie systemowych, 
ale  bieżących  spraw  do  załatwienia  w  oświacie.  Powyższe  postulany  zostały 
skierowane do Ministra Edukacji Narodowej. 
Pan Antoni Poręba zgłosił wniosek do Zarządu Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
zorganizowania  spotkania  przed  XV  Sesją  RPN  z  przedstawicielami  lokalnych 
mediów  w  spawie  wyjaśnienia  przyczyn  likwidacji  poprzednich  i  obecnych  szkół 
powiatowych (brak naboru, niż demograficzny).

Przewodniczący Komisji Stanisław Mrzygłód poddał wniosek pod głosowanie.
Wynik głosowania: 4 – za, 0 – przeciw, 2 – wstrzymujące się. 
Wniosek został przyjęty i stanowi załącznik do protokołu.

Pan Antoni Poręba zgłosił wniosek do Zarządu Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
zorganizowania  spotkania  z  udziałem  parlamentarzystów  Sądecczyzny,  celem 
przeanalizowania i przedstawienia społeczeństwu lokalnemu niepokojącej sytuacji w 
oświacie.
Wynik głosowania: 4 – za, 0 – przeciw, 2 – wstrzymujące się. 
Wniosek został przyjęty i stanowi załącznik do protokołu.
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Członek  komisji  Andrzej  Gancarz  podkreślił,  iż  w  przypadku  Zespołu  Szkół  w 
Złockiem nie będzie złego odbioru społecznego, wręcz przeciwnie.

Członek komisji Andrzej Gancarz zaznaczył, iż jednym z problemów będzie wzrost 
wypłat dodatków jednorazowych. Zwrócił się z prośbą, aby wypłata tego dodatku była 
kontrolowana w ciągu roku. 
Pan  Andrzej  Gancarz  zgłosił  wniosek  o  dokonanie  szczegółowej  analizy 
przewidywanych kwot wypłat dodatku jednorazowego w placówkach oświatowych w 
oparciu o proponowane zmiany na kolejne posiedzenie komisji, 
Wniosek został przyjęty.

Pani Maria Jabłońska zaznaczyła, iż część nauczycieli będzie musiała wyrazić zgodę 
na obniżenie czasu pracy. W kilku szkołach po 2 do 4 nauczycieli będzie pracować o 
obniżonym wymiarze czasu pracy. 

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.
Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska 
przedstawiła projekt  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Złockiem.

Małopolski  Kurator  Oświaty  przedstawił  pozytywną  opinię  w  sprawie  likwidacji 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Złockiem.
Dokumentacja  przebiegu  nauczania  likwidowanej  szkoły  zostanie  przekazana 
Małopolskiemu  Kuratorowi  Oświaty,  a  pozostała  dokumentacja  Powiatowi 
Nowosądeckiemu.
Pani Maria Jabłońska poinformowała, iż zainteresowanie kształceniem w tym typie 
szkoły  uległo  systematycznemu  zmniejszeniu  i  od  kilku  lat  szkoła  nie  rekrutuje 
absolwentów gimnazjum. W dniu 10 lutego 2012 r., Rada Powiatu Nowosądeckiego 
podjęła  uchwałę  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Zasadniczej  Szkoły  Zawodowej  w 
Złockiem.  Po  uzyskaniu  zgody  Małopolskiego  Kuratora  Oświaty  podejmuje  się 
uchwałę o likwidacji nie funkcjonującej już szkoły.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5.
Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska 
przedstawiła  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmiany 
siedziby Technikum w Złockiem.
Pani  Maria  Jabłońska  poinformowała,  iż  Technikum  w  Złockiem  funkcjonuje  w 
budynku, który był własnością gminy Muszyna. Obecnie obiekt ten został sprzedany 
przez gminę i dlatego przenosi się szkołę do obiektów Liceum Ogólnokształcącego w 
Muszynie.  W toku  szkolnym 2011/2012  w  Technikum w  Złockiem uczyło  się  69 
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uczniów.  Zgodnie z  zapisem ustawy na 6 miesięcy  przed planowanym terminem 
przeniesienia szkoły, poinformowano Małopolskiego Kuratora Oświaty, rodziców praz 
pracowników o planowanych zmianach. 
Dyrektor Technikum w Złockiem poinformuje o dokonanej zmianie siedziby szkoły 
wszystkie instytucje współpracujące ze szkołą.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6.
Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska 
przedstawiła projekt  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji 
Licem  Profilowanego,  Uzupełniającego  Liceum  Ogólnokształcącego  i  Szkoły 
Policealnej w Zespole Szkół im. Świętej Kingi w Łącku.
Z  powodu  niżu  demograficznego  i  mniejszym  zainteresowaniem  absolwentów 
kształceniem się w tych typach szkół zaprzestano rekrutacji to tych szkół. Ponadto 
reforma  szkolnictwa  zawodowego  likwiduje  licea  profilowane,  jako  typy  szkół 
Ponadgimnazjalnych.  Małopolski  Kurator  Oświaty  przedstawił  pozytywną  opinię. 
Dokumentacja  i  mienie ruchome likwidowanych szkół  w całości  zostanie przejęta 
przez Zespół Szkół im. Św. Kingi w Łącku. 
Pani Maria Jabłońska Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu podkreśliła, 
iż  w  przypadku  chęci  uzupełnienia  średniego  wykształcenia  będzie  możliwość 
dokonania tego w CKPiU w Nawojowej oraz w licznych niepublicznych szkołach. 

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7.
Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska 
przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji II 
Liceum  Ogólnokształcącego,  Licem  Profilowanego,  Technikum  Uzupełniającego  i 
Szkoły  Policealnej  w  Zespole  Szkół  Zawodowych  im.  Stanisława  Staszica  w 
Grybowie.

Reforma  szkolnictwa  zawodowego  likwiduje  licea  profilowane  i  technika 
uzupełniające,  jako  typy  szkół  Ponadgimnazjalnych. Małopolski  Kurator  Oświaty 
przedstawił pozytywną opinię.
Dokumentacja  i  mienie ruchome likwidowanych szkół  w całości  zostanie przejęta 
przez Zespół Szkół Zawodowych im. S. Staszica w Grybowie.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
Wynik głosowania: za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 8.
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Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska 
przedstawiła projekt  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji 
Liceów  Profilowanych,  Szkół  Policealnych,  Uzupełniającego  Liceum 
Ogólnokształcącego i Zasadniczej Szkoły Specjalnej w Starym Sączu.

Powyższe  szkoły  funkcjonowały  w  ramach  rozwiązanych  przez  Radę  Powiatu 
Nowosądeckiego w 2011 r. trzech zespołów szkół w Starym Sączu, a w ich miejsce 
został utworzony jeden Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu. 
Małopolski Kurator Oświaty przedstawił pozytywną opinię w sprawie likwidowanych 
liceum.
Dokumentacja  i  mienie ruchome likwidowanych szkół  w całości  zostanie przejęta 
przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 9.
Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska 
przedstawiła projekt  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji 
Liceum  Ogólnokształcącego  i  Liceum  Profilowanego  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej.

Małopolski Kurator Oświaty przedstawił pozytywną opinię w sprawie likwidowanych 
liceum.
Dokumentacja  i  mienie ruchome likwidowanych szkół  w całości  zostanie przejęta 
przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych im. W. Witosa w Nawojowej.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 10.
Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska 
przedstawiła projekt  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji 
Liceum  Profilowanego  w  Zespole  Szkół  Zawodowych  im.  Świętej  Kingi  w 
Podegrodziu.

Małopolski Kurator Oświaty przedstawił pozytywną opinię w sprawie likwidowanych 
liceum.
Dokumentacja  i  mienie ruchome likwidowanych szkół  w całości  zostanie przejęta 
przez Zespół Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 11.
Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska 
przedstawiła projekt  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji 
Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 
im. Władysława St. Reymonta w Tęgoborzy.

Małopolski Kurator Oświaty przedstawił pozytywną opinię w sprawie likwidowanych 
liceum.
Dokumentacja  i  mienie ruchome likwidowanych szkół  w całości  zostanie przejęta 
przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Tegoborzy.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 12.
Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska 
przedstawiła projekt  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji 
Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół i Placówek w Piwnicznej Zdroju.

Małopolski Kurator Oświaty przedstawił pozytywną opinię w sprawie likwidowanych 
liceum.
Dokumentacja  i  mienie ruchome likwidowanych szkół  w całości  zostanie przejęta 
przez Zespół Szkół i Placówek w Piwnicznej - Zdroju.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13.
Radni  Komisji  Edukacji  oraz  Komisji  Turystyki  i  Sportu  Rady  Powiatu 
Nowosądeckiego  rozpoczęli  wizytację  obiektów  sportowymi  na  terenie  Powiatu 
Nowosądeckiego.  W obiektach sportowych na terenie powiatu członkowie  komisji 
zapoznali się z aktualną ofertą oraz dalszymi planami rozwojowymi.

Pierwszym wizytowanym obiektem było  lodowisko-rolkowisko  w  Chełmcu.  
W dniu 9 lutego br., odbyła się uroczystość otwarcia lodowiska, które powstało przy 
Zespole  Szkół  w  Chełmcu.  Pan  Piotr  Kalinowski,  który  zarządza  obiektem 
poinformował, iż jest to wielofunkcyjny obiekt sportowy, którego płyta pod lodowisko 
w (sezonie zimowym) i rolkowisko (w sezonie letnim) stanowi doskonałe miejsce na 
organizowanie  szerokiej  gamy  imprez  sportowo-rekreacyjnych.  Konstrukcja  hali  - 
namiotu umożliwia funkcjonowanie obiektu bez względu na aurę. Konstrukcja jest  
w  pełni  przyjazna  osobom  niepełnosprawnym  –  łącznie  z  tym,  że  inwalidzi  na 
wózkach mogą sami rozgrywać wewnątrz mecze np. koszykówki.

Drugim  wizytowanym  obiektem  była  baza  sportowa  przy  Zespole  Szkół 
Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu. Członków Komisji przyjęła i oprowadziła 
Bożena Mynarek Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu. 
Pani Dyrektor poinformowała, iż został ogłoszony nabór w roku szkolnym 2012/2013 
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do  następujących  typów  szkół:  technikum:  żywienia  i  gospodarstwa  domowego, 
informatyczne  oraz  kelner.  Zasadnicza  Szkoła  Wielozawodowa  –  kształci  w 
zawodach  m.in.:  kucharz  małej  gastronomii,  mechanik  maszyn  i  urządzeń 
drogowych,  sprzedawca,  blacharz  samochodowy,  cukiernik,  elektromechanik, 
elektryk, fryzjer, krawiec, murarz, piekarz, rolnik, stolarz, ślusarz, tapicer. 

W  dalszej  części  posiedzenia  Członkowie  Komisji  wizytowali  Stadion  LKS 
Gród  Podegrodzie.  Ludowy  Klub  Sportowy  Gród  Podegrodzie  -  klub  piłkarski  z 
Podegrodzia, występujący w klasie okręgowej. Grupa nowosądecka posiada drużyny 
młodzieżowe:  juniorów starszych  i  młodszych,  trampkarzy  starszych  i  młodszych 
oraz żaków. Klub założony został w 1955 roku pod nazwą Ludowy Zespół Sportowy 
Gród. W 1987 r., wybudowany został stadion, z którego drużyna korzysta do dziś.  
W 2003 roku nazwa LZS Gród zmieniona została na LKS Gród. W 2005 r.,  klub 
obchodził 50-lecie istnienia. 

Kolejnym obiektem wizytowanym przez  Radnych Powiatu  Nowosądeckiego 
była baza sportowa przy Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej Curie  
w Starym Sączu.  Członków Komisji  przyjął  Dyrektor  Szkoły  Krzysztof  Szewczyk  
i  jego zastępca Andrzej  Sojka.  Liceum posiada bogate  zaplecze sportowe m.in.: 
kompleks  nowoczesnych  boisk  ze  sztuczną nawierzchnią,  profesjonalną  siłownię, 
salę do gier zespołowych, salę do gimnastyki, salę do tenisa stołowego. Podczas 
wizytacji  Członkowie  obu  Komisji  wypracowali  wniosek  do  Zarządu  Powiatu 
Nowosądeckiego,  o  środki  finansowe  w  wysokości  4  000  zł,  na  zakup  piasku 
przeznaczonego  na  wykonanie  boiska  do  piłki  plażowej  przy  Liceum 
Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej Curie w Starym Sączu.
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Na  zakończenie  Członkowie  Komisji  udali  się  do  Zespołu  Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu. Podczas wizyty Dyrektor Szkoły Małgorzata 
Konstanty  podkreśliła,  iż  szkoła  jest  specyficzną  firmą,  która  dla  swojego 
funkcjonowania  i  osiągania  coraz  lepszych  efektów  potrzebuje  promocji.  Dużym 
problemem  jest  słaba  komunikacja.  W  związku  z  powyższym  zdaniem  Pani 
Małgorzaty Konstanty zniechęca to młodzież do składania podań w starosądeckich 
placówkach oświatowych.  Ważnym elementem promocji  szkoły  są lokalne media. 
Ważne jest ukazywanie się artykułów o życiu szkoły tj.: o konkursach, imprezach, 
sukcesach uczniów,  sprawozdaniach z  wycieczek i  zawodów sportowych.  Zespół 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu kształci 900 uczniów. Pani Małgorzata 
Konstanty  podziękowała  Radnym  za  dotychczasową  współpracę  i  poprosiła  
o lobowanie szkoły w mediach. 
Przewodniczący  Komisji  Turystyki  i  Sportu  Marian  Kuczaj podkreślił,  iż  każde 
osiągnięcie ucznia jest doceniane w społeczności szkoły. Nauczycielom i wszystkim 
pracownikom  szkoły  lepiej  się  pracuje  w  placówce,  o  której  się  dobrze  mówi, 
przyjemniej  się  wtedy  z  miejscem  pracy  identyfikować  i  myśleć  o  następnych 
działaniach dla polepszenia szkolnego życia.
Przewodniczący Komisji Edukacji Stanisław Mrzygłód  zaznaczył, iż celem promocji 
szkoły  jest  przede  wszystkim  zyskanie  zaufania,  sympatii,  wiarygodności  i 
przychylności środowiska, budowanie wizerunku szkoły zewnętrznego i dydaktyczno-
wychowawczego oraz kształtowanie dobrej opinii o niej w środowisku.
Członkowie  Komisji uznali,  iż  system  promocji  szkoły  powinien  kształtować  jej 
wizerunek  w  oczach  rodziców,  uczniów  i  mieszkańców.  Szkoła  ma  stawać  się 
instytucją otwartą, aktywną w środowisku lokalnym, liczącą się w rankingach szkół 
gminy,  powiatu  czy  województwa.  Szkoła  świadczy  usługi  swoim  klientom  tj., 
uczniom i ich rodzicom. Aby być konkurencyjnym na rynku edukacyjnym musi dbać o 
odpowiedni  poziom  kształcenia  wychowania  i  opieki.  Każda  szkoła  musi  mieć 
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wypracowany  własny  wizerunek  oraz  metody  współpracy  i  komunikowania  się  z 
otoczeniem.
Wszelkie działania podjęte w ramach promocji szkoły muszą być ze sobą spójne i 
ściśle zaplanowane tak, aby umożliwić dotarcie z informacją o usługach szkoły do 
pożądanego  segmentu  rynku,  przede  wszystkim  młodzieżowego,  nakłonienie 
potencjalnych klientów do skorzystania  z  usług  szkoły.  W związku  z  powyższym 
Radni zaproponowaliby, by Dyrektorzy szkół podczas wspólnych narad, konferencji 
wymieniali  się  doświadczeniami  działań  promocyjnych  podejmowanych  w  swoich 
placówkach.

Ad. 14.
Przewodniczący Komisji Stanisław Mrzygłód poddał pod głosowanie wniosek do 
Zarządu  Powiatu  Nowosądeckiego  wypracowany  wspólnie  z  komisją  Turystyki  i 
Sportu  w  sprawie  środków  finansowych  w  wysokości  4000  zł.,  na  zakup  piasku 
przeznaczonego  na  wykonanie  boiska  do  piłki  plażowej  przy  Liceum 
Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej Curie w Starym Sączu
Wniosek został przyjęty i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 15.
Przewodniczący  Komisji  Stanisław  Mrzygłód podziękował  zebranym  
za przybycie i zamknął posiedzenie.

Przewodniczący
       Komisji Edukacji RPN

         Stanisław Mrzygłód

Protokołowała: Anna Walczak
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